
Bjuvs församling
Kyrkofullmäktige

Protokoll frän möte med Kyrkofullmäktige 2024-09-03

Paragrafer: 132 - 146

Tid: 18.30 - 20.30

Plats: Alegärden, Bjuv

Närvarande (beslutande): Carsten Ludwig Ordförande (POSK)
Annika Edvinsson 1:e vice ordf. (POSK)
Anders Mänsson 2:e vice ord. (5)
Anita Herder-Blixt Ledamot (POSK)
Susanne Bakken Ledamot (POSK)
Hans Wilson Ledamot (POSK)
Senja Ewander Ledamot (POSK)
Annika Rasmusson Ledamot (POSK)
Eva Roos Johansson Ledamot (POSK)
Pär Andersson Ledamot (5)
Johnny Nilsson Ledamot (5)
Niklas Svalö Ledamot (5)
Gull-Britt Gren Ledamot ($)
Olle Lundgren Ledamot (5)
Rolf Malmberg Tjg ersättare (S)
Kjell-Äke Johnsson Tjg ersättare (5)
Ulrika Thulin Tjg ersättare (S)
Stefan Svalö Tjg ersättare (S)

Närvarande (icke beslutande):

Johanna Ljungström Kyrkoherde
Urban Berglund Begravningsombud

Övriga närvarande

Helen Berglund Förvaltningsassistent/sekreterare
John Sunngvist Kommninister
Mikael Frostin Församlingspedagog
Ingemar Tägerud Församlingsmusiker
Rune Ahlberg Revisor
Sven Borg Revisor
Göran Nilsson Revisor

Förhinder: Fredrik Johansson Ledamot (POSK)
Bengt Göran Andersson Ledamot (POSK)
Sven-Ingvar Herder-Blixt Ledamot (POSK)
Susanne Ohlsson Ledamot (5)
Hakan Olsson Ledamot (5)
Liselott Ljung Ledamot (5)
Mickael Persson Ledamot (S)
Kjell-Arne Nilsson Ledamot (S)
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8 147 Sammanträdet öppnas
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar sammanträdet för öppnat. Ordföranden riktar ett
särskilt välkommen till Johanna som nu officiellt är kyrkoherde
Viriktar även ett tack till Ola Nilsson, avgäende ledamot som flyttat fran församlingen.

8 148 Upprop
Ordföranden förrättade upprop och fastställde antalet tjänstgörande ledamöter till 18 st.

8 149 Beslut om mötets behöriga utlysande
Mötet befanns behörigt utlyst.

8150 Fastställande av föredragningslista
Den förelagda dagordningen godkänns.

8 151 Val av tvä justeringspersoner
Till justeringspersoner valdes Senja Ewander & Stefan Svalö.

8 152 Anmälan av protokoll
Kyrkofullmäktige beslutar att protokollen frän Kyrkofullmäktige 2024-05-14, Kyrkorädet
2024-06-11, Kyrkorädet 2024-06-19 & Kyrkorädet 2024-08-20, är anmälda.

5 153
John Sunngvist, Mikael Frostin och Ingemar Tägerud föredrog om församlingens verksamheter
och tankar kopplade till undervisning. Dragningen utgick ifrän frägorna: "Varför undervisning, hur

genomförs undervisningen och vad är sammanhangen där vi bedriver undervisningen".
Först frägan varför besvarades med en bakgrund till varför vi arbetar med undervisning ikyrkan.
Var detta bottnar historiskt i bibeln och i vär kyrkas ordning fram till idag.
Andra frägan hur besvarades med pä vilka sätt vi bedriver undervisning. Undervisning genom
bland samtal, lek/drama, berätta om kristen tro och Jesus och hur det angär dig och mig, Vikten

Nägra medarbetare informerar om sin verksamhet

av att vara förebilder och att förmedla att vi alla är värdefulla.

Tredje frägan - vad? Besvarades med att äterge vilka verksamheter i församlingen som primärt
har undervisning som en del av sitt syfte.

8154 Vad har hänt sedan förra sammanträdet

Kyrkoherde Johanna informerar om vad som hänt sedan sist. En härlig sommar, firat mänga

gudstjänster, kyrkliga handlingar, kaf&verksamhet, vi "startade sommaren" med Barnens dag. En

härlig dag trots otur med vädret. Barnen brydde sig inte ett dugg om regnet utan hade en

fantastisk dag ända.
Sommaren avslutades med Bjuvsfesten. Medarbetare, förtroendevalda och ideella. Mänga bra

möten och samtal.
Vi har fätt tvä nyanställda, Kent Ivarsen, lokalvärdare, Johanna själv som formellt blivit

kyrkoherde. Johanna riktar ett tack för den fina välkomstblomman.

Föregäende kyrkoherde Sören Trygg har skickat ett tackkort med hälsningar till förtroendevalda
och personal.
Komministertjänsten kommer att annonseras ut inom kort. Finns redan en intresserad.



8 155

8 156

5 157

8 158

Kort om ekonomin
Ekonom Björn hälsar att delärsrapporten inte är klar, därför finns det inte sa mycket att säga om
ekonomin. Kyrkofullmäktige tackar för informationen.

Uppdrag till de förtroendevalda revisorerna att vid nästa sammanträde presentera förslag till ny
auktoriserad revisor
Vi mäste f4 ett nytt avtal med auktoriserad revisor. Förslaget är att de förtroendevalda
revisorerna fär i uppdrag att till nästa sammanträde fä fram ett upphandlingsunderlag att ta
ställning till.
Nästa sammanträde är inovember och revisorerna pätalar att det inte är säkert att man hinner fä
fram underlaget till dess. Man fär ev. kalla till ett extra Kyrkofullmäktigesammanträde.
Kyrkofullmäktige beslutar enligt förslaget.

Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är preliminärt satt till den 1 12 november.

Mötets avslutande
Ordförande, 1:e och 2:e vice ordförande tackar för ett bra möte och förklarar detsamma för
avslutat.

GB / jlNadia
Ordförande
Carsten Ludwig

Sekreterare
Hel&n Berglund

Justerfhgsperson
Senja Ewander

Justerir gsperson
Stefan valö


